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Geacht college, 

 

Hartelijk dank voor uw brief van 25 juni 2019 waarin u reageert op de consultatieversie van het U-OV 

vervoerplan 2020. De vele reacties die wij (Provincie en U-OV) hebben ontvangen van reizigers, inwoners, 

gemeentes en belangengroepen stellen wij zeer op prijs en helpen enorm om het vervoerplan aan te scherpen 

in vorm en inhoud. U geeft aan dat u van mening bent dat het vervoerplan 2020 een verschraling van het OV-

aanbod in Houten betekent en geeft u verschillende aandachtspunten mee. Hieronder reageren wij puntsgewijs 

op uw aandachtspunten. 

 

Ontwikkeling OV-aanbod Houten en aansluiting op ambities 2019-2023 

Hoewel voor elk van de wijzigingen in het conceptvervoerplan inhoudelijke argumenten zijn, hebben wij samen 

met de vervoerder kritisch gekeken naar de ontvangen reacties van reizigers, gemeenten en ROCOV. Met onze 

inzet om beschikbare OV-middelen zo goed mogelijk aan te laten sluiten op actuele en verwachte 

reizigersbewegingen en -aantallen hebben wij U-OV gevraagd om de, vaak uiteenlopende, (reizigers)belangen 

zorgvuldig af te wegen. Het nu voorliggende vervoerplan is daarvan het resultaat, met diverse aangepaste 

voorstellen in Houten. Voor de komende jaren zien wij dit als een solide basis waarin wij verder willen 

investeren en onze OV-ambities in het coalitieakkoord “Nieuwe energie voor Utrecht” realiseren.  

Daarnaast willen wij u erop wijzen dat ook in de afgelopen jaren fors geïnvesteerd is in het OV-aanbod in uw 

gemeente, met een nieuw flexibel vervoerconcept en proeven met nieuwe verbindingen, zoals pilotlijnen 44 

tussen Houten en Vianen en 43 tussen Houten en Odijk. Wij hopen dan ook dat uw onze meerjarige inzet 

herkent en ook in komende jaren met ons wil blijven werken aan de ontwikkeling van het OV-netwerk in Houten, 

passend bij het actuele en verwachte gebruik.  

 

Behoud van buslijn 281 tussen station Houten en USP 

De spitsbuslijn 281 blijft rijden tussen station Houten en USP als halfuurdienst. Daarmee sluit de bediening 

beter aan op het gebruik (gemiddeld tien reizigers per rit) en biedt het de kans om de haalbaarheid van een 

verbinding, parallel aan het spoor nader te onderzoeken naast de verbeterde OV-reismogelijkheden vanaf 

station Vaartsche Rijn met buslijn 29 en tramlijn 22. Voor het lusje van buslijn 49 houden wij vast aan de 

voorstellen. Met 50 reizigers per dag is het niet haalbaar om deze verbinding te bedienen met een reguliere 

bus. Op vervallen haltes is U-flex beschikbaar. Gezien de actuele reizigersbewegingen en aantallen is dit een 

passend alternatief.  
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Buslijn 48 blijft elk half uur via Houten-Noord rijden 

Hoewel de reacties van reizigers op het voorstel om de route van buslijn 48 te wijzigen overwegend positief 

waren, hebben wij samen met U-OV gekozen voor een oplossing die tegemoet komt aan de verschillende 

wensen in dit gebied. Het vervoerplan 2020 gaat nu uit van het opsplitsen van buslijn 48 in twee routes. Daarbij 

blijft via de huidige route een halfuurdienst behouden met dezelfde bedieningstijden. Ook de weekendbediening 

blijft behouden tussen Houten en Nieuwegein. Aanvullend hierop wordt een nieuwe buslijn 46 ingesteld tussen 

bedrijventerrein het Klooster en stadscentrum Nieuwegein. Wij zijn ervan overtuigd dat dit voorstel goed aansluit 

bij de verschillende wensen in het gebied en het OV-gebruik.  

 

Investeren in een toekomstvaste route voor buslijn 47 

Wij hebben begrip voor uw wens voor een betere OV-ontsluiting van het nieuwe bedrijventerrein De Honen. 

Helaas constateren wij dat tijdens het ontwerp en de aanleg van het bedrijventerrein onvoldoende rekening is 

gehouden met inpassing van OV: het terrein heeft slechts één toegangsweg. Een lusje rijden met buslijn 47 

over het terrein is verkend samen met U-OV, maar resulteert in onnodige meerkosten en een langere reistijd 

voor doorgaande reizigers. Deze wens is daarom niet overgenomen in het vervoerplan. Vanuit kosten, kortere 

reistijd voor doorgaande reizigers en toekomstvastheid stellen wij voor om centrale haltes te onderzoeken op 

De Rede, tussen bedrijventerrein De Boten en De Honen, en zo het gehele gebied beter te bedienen met buslijn 

47. Tijdens het vervoerplanproces zijn hiervoor met u diverse mogelijkheden verkend. Graag willen wij samen 

met u aan de slag met de uitwerking en realisatie van deze haltes. Hiervoor maken wij in onze Najaarsnota 

2019 middelen vrij.  

 

Beeldvorming 

Wij begrijpen uw opmerkingen over de schematische U-link kaart met afwezigheid van Houten en hebben dit 

ook onder de aandacht gebracht bij U-OV. Aanpassingen zijn verwerkt in het vervoerplan 2020.  

 

Voor vragen of opmerkingen kunt u bij ons terecht 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht u nog vragen hebben, dan kunt u 

contact opnemen met Erwin van Dijk.  

 

Hoogachtend, 

 

Gedeputeerde Staten van Utrecht,  

 

 

 

Voorzitter,  

 

 

 

Secretaris, 


